
Generalforsamling for  Fejrup Strand Vandværk  på Fuglsøcenteret 17. oktober 2010. 

 

 

 

 

31 parceller var repræsenteret. 

 

Ordstyrer Benny Geer. 

 

Formanden aflagde beretning, ligger på nettet. 

 

Spørgsmål fra Bugten 7, vedr. udskiftning af vandure, svar, det er lovpligtig, at  

kontrollere eller udskifte hver 8. år. 

Beretning vedtaget. 

 

Kassereren aflagde regnskab.  

 

Spørgsmål fra Møllehøj 8, i regnskabet var forsyningsledningen fastsat til 

kr. 266.871,00  og  i anlægskartoteket til kr. 400.214,56. Regnskabet bliver godkendt  

med rettelsen. Forslag fra kassereren, da portoen stiger kraftig fremover, om at sende 

diverse papirer og indkaldelse til generalforsamling ud via e-mail til dem der har en 

sådan, resten får med posten. 

 

Budget. 

 

Afskrivning skal med på budgettet. 

Kidhøj 2, spurgte  efter diverse pesticider fra Ole, i dag er der en 10 m afstand, det 

bliver måske til 25 m efter eventuel ny lovgivning. Vi kan måske ved frivillig aftale 

få det udvidet. 

 

Brinken 2, overgang fra IS til Amba. En orientering vedrørende  overgang fra IS til 

Amba ved formanden, bliver  forelagt på næste generalforsamling. 

Kidhøj 8, vedr. forhøjelse fra forbrug til fastafgift og omvendt. 

Forhøjelsen på takstblad skal udsendes som forslag fra bestyrelsen Forslag fra  

dirigenten. 

 

Valg af bestyrelsesmedlem Knud-Erik Jensen genvalgt. 

Valg af suppleant til bestyrelsen Holger Poulsen genvalgt. 

Valg af revisor Jørgen Florin genvalgt. 

Valg af revisorsuppleant Benny Geer genvalgt. 

 

Indkomne forslag ingen. 

 

Formanden afsluttede dagen med tak for god ro og orden. 

 

 

Referent: Max Hedemann  


